

## ***Bestyrelsesmøde***

**Dato: 06-07-16**

**Sted: Klubben**

**Ordstyrer:**

**Referent:**

**Deltagere: Lars, sod, Mads, Søren, Klaus**

**Fraværende: Lene, Claus**

**Dagsorden:**

Pkt. 1 Baneprojekt: Den endelige plan over stor og lille bane.

Der skal laves ny støjberegning og miljøgodkendelse da vold skal flyttes

Pkt. 2 Økonomi : Hvorledes står vi med penge til ny bane:

Sponsorer: Det er nok i de forskellige fonde der er flest penge at hente.

Mobilpay: Lene lover Mobilpay er klar næste uge.

Budgetopfølgning for første kvartal: Kommer senere fra Lene.

Pkt. 3 Flagposter til fremtidige løb: Sod og Søren undersøger med flagposter ca. 10 stk. på ca. 13år og op

Budget: 2000-2500kr pr. gang til Dam d. 13 august og Liga d. 3 September.

Pkt. 4 Tilrettelæggelse af Dam og ligaløb: Vi klargøre banen til Dam d. onsdag d.10-08-16 hvor banen

alligevel er lukket, Lars ligger det på hjemmesiden og facebook.

Pkt.5 Evt. Herunder Midtcup: Sod har sammen med Hampen og Odder fået sammensat et løbsarrangement, men implementeres først fra forår 2017.

Sommerferieåbent: Vi giver Lars besked hvis vi kan åbne i klubben så han kan ligge det på hjemmeside og Facebook

Hvordan går det generelt i klubben, ansvarsposter o.s.v